



**Mohamed Khider University of Biskra**  
**Faculty of Law and Political Science**  
**Law Department**



**Second semester**

handout in module:

**Administrative law**  
**terminology**

**Directed to first-year Master**  
**of Administrative Law students**

**Prepared and Compiled By**

**Dr : lazhar benaissa**

**University Season : 2023/2024**



# Understanding the Nature and Scope of Administrative Law



# The Aims of This module

---

## هدف المقياس:

This module is about administrative law, we look for translation termes & texts from arabic to english and vice versa. It aims to help student write & talk legal english language, so I try to give them some basic lessons with translation and legal terms.

يتناول هذا المقياس القانون الإداري، ونبحث عن مصطلحات ونصوص مترجمة من العربية إلى الإنجليزية وبالعكس. ويهدف إلى مساعدة الطلاب على الكتابة والتحدث باللغة الإنجليزية القانونية، لذلك حاولنا أن نقدم لهم بعض الدروس الأساسية مع الترجمة والمصطلحات القانونية.

The plan work :

- Translating terms from Arabic to English, with a focus on terms related to the specialty.
- Translating terms from English to Arabic, focusing on terms related to the specialty.
- Translating legal texts from Arabic to English and vice versa, with a focus on terms related to the specialty.

ترجمة المصطلحات من العربية إلى الإنجليزية، مع التركيز على المصطلحات المتعلقة بالتخصص.

- ترجمة المصطلحات من الإنجليزية إلى العربية، مع التركيز على المصطلحات المتعلقة بالتخصص.

- ترجمة النصوص القانونية من العربية إلى الإنجليزية وبالعكس، مع التركيز على المصطلحات المتعلقة بالتخصص.